
                             

ΕΡΩΤΗΣΗ
Θεσσαλονίκη, 18/06/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών
Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού

ΘΕΜΑ: «Χρηματοδότηση των έργων αποκατάστασης της ασφαλούς λειτουργίας του
γηπέδου της Άνω Σύρου»

Κυρία και κύριε Υπουργοί,

Το γήπεδο ποδοσφαίρου της Άνω Σύρου βρίσκεται, τα τελευταία χρόνια (από το 2019),
λόγω κατολισθητικών φαινομένων, σε κατάσταση εγκατάλειψης. Εν τούτοις, παρ’ ότι οι
εγκαταστάσεις του γηπέδου είναι κλειστές,  εξ’  αιτίας της επικινδυνότητας, καθημερινά,
παραβιάζονται  οι  χώροι  του  από  ιδιώτες  αθλούμενους,  με  συνέπεια  να  διατρέχουν
κίνδυνο για την ασφάλεια τους οι όποιοι αθλούμενοι εντός του εν λόγω γηπέδου. Επί της
επικινδυνότητας του ζητήματος και επί της επιλύσεως του, προσφάτως, εκπονήθηκαν
σχετικές μελέτες (γεωλογικές και γεωτεχνικές),  οι  οποίες παραδόθηκαν στην Δημοτική
Αρχή, στην Ερμούπολη, της Σύρου, σχετικά με τις απαιτούμενες παρεμβάσεις για την
ασφαλή  επαναλειτουργία  των  ανωτέρω  εγκαταστάσεων.  Ωστόσο,  η  υλοποίηση  των
έργων  ως  απόρροια  των  σχετικών  μελετών  προσκρούει  στο  σημαντικό  κόστος  της
δαπάνης. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να προβείτε στην άμεση και αποκλειστική χρηματοδότηση των έργων που
προτείνονται  από τις  ως άνω κατατεθειμένες  μελέτες  στον Δήμο Σύρου-Ερμούπολης,
ώστε με την υλοποίησή τους να καταστεί βραχυπρόθεσμα ασφαλής η επαναλειτουργία
του γηπέδου της Άνω Σύρου;  

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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